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Director espor tiu del Llagostera. Despr�s d'onze jornades de Lliga,

el debut del Llagostera a la categoria de plata no est� sent el que

somiava el maresmenc a l'estiu i ja ha hagut de destituir Castillejo i

tornar a la l'exitosa f�rmula de sempre. Alsina est� tranquil perqu�

�s conscient que a l'equip li toca patir. A qui no deixar� estar

tranquils �s als seus jugadors, als quals pensa espr�mer al m�xim

en cada entrenament per mirar de redre�ar la situaci�.
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No �s l'estrena somiada. S'esperava un comen�ament de

temporada tan dolent?

Evidentment que es lluita per estar sempre m�s amunt. Ara b�, hem

de ser realistes i saber que som el Llagostera. Sab�em que

estar�em a baix moltes jornades i estem prepreparats per competir com uns animals. �s l�gic. Qui es pensi que

abaixarem els bra�os, va molt equivocat.

T� la sensaci� que tota la ilálusi� que hi havia a l'estiu amb l'aterratge a la LFP, els f it xatges, el trasllat a Palam�s

est� af luixant una mica per culpa dels mals resultats?

Aqu� s'ha de tenir clar que el m�s normal era que el Llagostera no hagu�s pujat. El fet d'arribar a la darrera

eliminat�ria va fer que no pogu�ssim planif icar la plantilla amb temps perqu� no sab�em en quina categoria

jugar�em. No ten�em res lligat i vam anar tard. A m�s a m�s, els que continuen de l'any passat van tenir poques

vacances i f�sicament es nota tamb�. Tot i aix�, no �s cap excusa. Estem molt contents amb la plantilla que tenim

amb els diners de qu� disposem.

Pel que fa a l'af ici�, estan satisfets de com respon a Palam�s?

La millora �s molt impor tant. Tot i que la din�mica no �s bona, estem contents de la resposta de la gent.

Estad�sticament hem multiplicat per quatre els socis de la temporada passada. Com que en ten�em tan poca ara

sembla que sigui poca per� �s un �xit. A Palam�s ens hi sentim com a casa.

Ja duu dos par tits a la banqueta al costat de Llu�s Carrillo i ñscar çlvarez. Es van plantejar cercar un altre t�cnic

de fora o aquesta f�rmula estava clara de seguida?

A l'�rea espor tiva treballem de forma conjunta en Gerard (Escoda, l'ñscar (çlvarez) i jo. Mai havia tingut intenci�

de posar-m'hi aquesta temporada. Les alternatives eren no fer cap canvi, buscar alg� de fora o posar-nos-hi

nosaltres. Els vaig dir que decidissin ells i que jo desempataria si calia. Per unanimitat seva es va acordar fer fora

en Santi i que torn�ssim nosaltres. Coneixem la plantilla i a m�s a m�s el cost econ�mic afegit �s zero.

Si hagu�s decidit quedar-se abans a Llagostera hauria f it xat Santi Castillejo?

Ens ho hagu�ssim hagut de plantejar per� aix� no se sap mai. No ens bas�vem en els resultats ni la

classif icaci�. Nom�s en els entrenaments i les sensacions. Som conscients que la nostra lluita �s aquesta. Al

rev�s de la que ha estat sempre. �s l�gic. A fora no estem malament per� els n�meros a casa s�n un desastre i

la pressi� cada dia s'accentua m�s. Ara b�, el que �s innegociable �s competir i els jugadors ho tenen clar.

Sempre s'ha dit que �s m�s f�cil fer fora un entrenador que una dotzena de jugadors. En el seu cas si la reacci�



no arriba, podria prendre mesures dr�stiques al mercat d'hivern?

Dr�stiques, no. Nom�s els t�pics moviments de mercat d'alguna arribada o alguna sor tida. Si alg� no entren�s b�

s� que llavors n'hi hauria de mesures dr�stiques. Estem sempre ober ts al mercat perqu� tenim l�mit salarial per

f it xar, encara. Ara b�, no signarem per signar. Hauria de ser alguna aposta segura per fer un salt de qualitat

impor tant a la plantilla.

Es planteja f it xar algun jugador a l'atur?

Est� pr�cticament descar tat.

Dissabte va dir que de vegades semblava que jugaven homes contra nens. Va ser per l'enrabiada de de la derrota

o es referia a quelcom en concret?

Va ser sobretot la cabrejada del moment i la sensaci� que en alguns xocs i duels cal ser m�s contundent i

poder�s.

Despr�s de la derrota contra el Racing va fer entrenar l'equip diumenge al mat�. Va ser un c�stig?

No. Es tractava d'una sessi� de recuperaci� que s'havia de fer aviat. Dem� (per avui) farem doble sessi� i

treballarem tant com calgui per millorar i aconseguir resultats. Mentre les coses no sur tin, haurem de treballar

m�s i fer les dobles sessions que calguin.

�s un t�cnic avesat a l'�xit i als ascensos. Com duu aix� de navegar per la par t baixa?

M'estimaria m�s ser a dalt. En deu temporades, set cops hem estat primers o segons. Ara ens toca ser a baix i

hem de lluitar igual. De moment, en teoria, tots els rivals menys un s�n millors que nosaltres, segons la

classif icaci�. Hem de treure l'instint de superviv�ncia. Abans hav�em de guanyar per seguir a dalt i ara ho hem de

fer per salvar-nos. �s un altre repte benparit i m'agrada.

Salvar-se seria com un altre ascens al seu historial?

B� potser s�. Les matem�tiques sempre diuen que Bar�a i Madrid queden primer o segon amb alguna excepci�.

Ara b�, nosaltres al primer any a Segona B a la jornada 9 �rem a baix enfonsats i vam acabar a un punt del

play-of f.
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